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Part thriller, part ghost tale, part love story, One for Sorrow is a novel as timeless as The
Catcher in the Rye and as hauntingly lyrical as The Lovely Bones . Christopher
Barzak’s stunning debut tells of a teenage boy’s coming-of-age that begins with a
shocking murder and ends with a reason to hope.

Adam McCormick had just turned fifteen when the body was found in the woods. It is
the beginning of an autumn that will change his life forever. Jamie Marks was a boy a
lot like Adam, a boy no one paid much attention to—a boy almost no one would truly
miss. And for the first time, Adam feels he has a purpose. Now, more than ever, Jamie
needs a friend. 

But the longer Adam holds on to Jamie’s ghost, the longer he keeps his friend
tethered to a world where he no longer belongs…and the weaker Adam’s own ties to
the living become. Now, to find his way back, Adam must learn for himself what it truly
means to be alive.
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高中因为红毛读了这本小说 非常难看 结果最后红毛的电影也不咋的

-----------------------------
我觉得没有那么糟糕，有时间可能会翻译几章玩玩

-----------------------------
看见有homo的标签也就选了其实无论是小说还是电影这里面的感情描述都有些让人
感觉云里雾里的。电影的中文名字我也记不得了，没找到，总之相比原著改的很多（改
的有点莫名其妙），甚至删了几个人，中心情节一般，算猎奇类型的读物或许...总的来
说还是看这本原著好点。
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书评

《独自悲伤》是年轻作家克里斯托弗·巴扎克的首部长篇作品，以一段人与鬼之间的难
以捉摸的友谊故事为描写对象，将惊悚小说、鬼故事和爱情文学元素融为一体，被誉为
“和《麦田里的守望者》一样地经得起时间考验，和《可爱的骨头》一样充斥着让人难
以忘怀的感情”。小说主人公亚...  

-----------------------------
演员阵容有： “精灵公主”：丽芙泰勒 《无耻之徒》的Ian：Cameron Monaghan
《2.5 Men》第十季里裤衩的前妻 等其他演员 是一部独立电影 现已完成前期拍摄
上线日期不详  
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